

နအိန်ဒီးခွဲးယာ်လၢ ကနွံဘဉ် “တၢ်ဒွဲးတယာ်အဘူးအလဲ” လၢအတဲဒွဲးန့ၢ်ပၢ် နဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲအဘူးအလဲ ကအိန်ထဲ လဲၣ်န့ၣ်လီၤ

လၢသဲးစးအဖီလၢ်, ပုၤဟ့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ် ကဘဉ်ဟ့ၣ်ပုၤဆါတဖၣ် လၢတအိန်ဒီးဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အုၣ်ကီၤတမံၤမံၤ မ့တမ့ၢ် ပုၤဆါလၢတစူးကါဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အုၣ်ကီၤတမံၤမံၤ အတၢ်ဒွဲးတယာ်အကဒွဲးစရီ လၢဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ပီၤတၢ်လီၤတဖၣ် ဒီးတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ် တချုးလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤ တၢ်ပီၤတၢ်လီၤတဖၣ်အံၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ.

- နအိန်ဒီးခွဲးယာ်လၢ ကနွံဘဉ်တၢ်ဒွဲးတယာ် ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ပီၤတၢ်လီၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်ဟံၣ်ဖျိၣ်အဘူးအလဲ ဖဲနယုအီၤအခါ မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤတၢ်ပီၤတၢ်လီၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်အံၤအခါန့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤဟ့ၣ်ဃုာ်ဒီး အဘူးအလဲတဖၣ်ဒ်အမ့ၢ် ဆူၣ်ချ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်, ကသံၣ်လၢကသံၣ်သရဲၣ်န့ၣ်လီၤတဖၣ်, တၢ်ပီၤတၢ်လီၤ ဒီးတၢ်ဆါဟံၣ်အလဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
- နမ့ၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဆါ ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ပီၤတၢ်လီၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ် အစ့ၤကတၢ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအမုၢ်န့ၣ်လီၤန့ၣ် မၤလီၤတံၢ်လၢပုၤဟ့ၣ်န့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ်နတၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ် ဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်ကွဲးဒွဲးတယာ် လၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအမုၢ်န့ၣ်လီၤအပူၤ ဖဲတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤအီၤဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ်တက့ၢ်. နမ့ၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဆါ ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ပီၤတၢ်လီၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ် အစ့ၤကတၢ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအသီ 10 န့ၣ် မၤလီၤတံၢ်လၢပုၤဟ့ၣ်န့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ်နတၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ် ဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်ကွဲးဒွဲးတယာ် လၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအမုၢ်န့ၣ်လီၤအပူၤ ဖဲတၢ်ရဲၣ်ကျဲၤအီၤဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ်တက့ၢ်. တချုးလၢနရဲၣ်ကျဲၤတၢ်ပီၤတၢ်လီၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်န့ၣ် နယုတၢ်ဒွဲးတယာ်အဘူးအလဲ လၢပုၤဟ့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်တလီၢ်လီၤအအိန် သ့စ့ၢ်ကီးန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်မၤတၢ်အံၤန့ၣ် မၤလီၤတံၢ်လၢ ပုၤဟ့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ် ဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်ဒွဲးတယာ်အဘူးအလဲလၢတၢ်ကွဲးဒွဲးအပူၤ လၢနယုထီၣ်အီၤဝံၤအလီၢ်ခဲ တၢ်ဖဲးတၢ်မၤအသီအပူၤန့ၣ်တက့ၢ်.
- နမ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဘဉ်ကဒွဲးစရီ အစ့ၤကတၢ် \$400 အါန့ၢ်ပုၤဟ့ၣ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ် အါန့ၢ်တၢ်ဒွဲးတယာ်အဘူးအလဲလၢပုၤဟ့ၣ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ် နဂ့ၢ်လီၤအီၤသ့န့ၣ်လီၤ.
- မၤလီၤတံၢ်လၢ နကဟံးဃာ်နတၢ်ဒွဲးတယာ်အဘူးအလဲ ဒီးကဒွဲးစရီအဒိ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဂီၤတဘျီတက့ၢ်.

တၢ်သံကွၢ် မ့တမ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂၤတဖၣ် ဘဉ်ထွဲဒီးနတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ် လၢကနွံဘဉ်တၢ်ဒွဲးတယာ်အဘူးအလဲအဂီၢ် န့ၣ်လီၤကွၢ် cms.gov/nosurprises/consumers, ဆုၢ်အံၤမ့(လ)ဆူ FederalPPDRQuestions@cms.hhs.gov, မ့တမ့ၢ်ဆဲးကျိး **800.985.3059** တက့ၢ်.

စရီအလၢအပုၤအဂီၢ် ဝံသးစူးယုလံာ်တၢ်ကစီၣ်တဘျီ လၢနပုၤဟ့ၣ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ်လဲၤဆူ corewellhealth.org/policies တက့ၢ်

